
PREDLOG 
 
ZAPISNIK 21. SEJE  
Sveta Meste občine Velenje 
Seja je potekala v sejni dvorani Centra Nova, dne 13. 5. 2025, s pričetkom ob 8.00 in zaključkom ob 14.03. 
 
Sejo je vodil župan Peter DERMOL. Ta je ugotovil, da je od skupnega števila 33 članov sveta prisotnih 30 
članov in je svet sklepčen.  
 
Opravičila sta se naslednja člana sveta: Nik Lemež in Veronika JUVAN.  
 
Člani sveta so za 21. sejo Sveta Mestne občine Velenje prejeli naslednje gradivo: 
- Glasilo št. 21 
- Predlog dnevnega reda s poročevalci, kazalom in opombami 
- Predlog za razširitev dnevnega reda s točkama Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole 
Gustava Šiliha Velenje in Predlog Mnenja o kandidatki za direktorico Andragoškega zavoda Ljudska univerza 
Velenje 
- Predlog za razširitev dnevnega reda s točko Predlog Mnenja k imenovanju direktorice Doma za varstvo 
odraslih Velenje 
- Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Gustava Šiliha Velenje 
- Predlog Mnenja o kandidatki za direktorico Andragoškega zavoda Ljudska univerza Velenje 
- Predlog Mnenja k imenovanju direktorice Doma za varstvo odraslih Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju člana v Svet zavoda Šolski center Velenje 
- Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Livada Velenje 
- Zapisnik Odbora za gospodarske javne službe 
- Zapisnik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin 
- Zapisnik Komisije za statutarno-pravna vprašanja 
- Zapisnik Odbora za gospodarstvo 
- Zapisnik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
- Zapisnik Odbora za negospodarske javne službe 
- Zapisnik Odbora za starejše 
- Zapisnik Odbora za okolje in prostor 
 
Za 21. sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 20. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Predstavitev pogodbe o podnebni nevtralnosti v okviru Misija 100 podnebno nevtralnih in pametnih mest 
3. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
4. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Svet zavoda Šolski center Velenje 
5. Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Livada Velenje 
6. Predlog Sprememb Statuta Mestne občine Velenje 
7. Predlog Sprememb Poslovnika Sveta Mestne občine Velenje 
8. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 403-1805-057 Vgradnja dvigala v Bazen Velenje v Načrt razvojnih 

programov Mestne občine Velenje za obdobje 2025-2028 
9. Predlog Sklepa o določitvi mreže javnih športnih objektov in površin za šport v naravi v Mestni občini 

Velenje 
10. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Velenje iz javnega dobra (ID znak parcele 964 3640/18) 
11. Poročilo o izvajanju gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja 

ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov iz Mestne občine Velenje za leto 2024 
12. Predlog Sklepa o sprejemu programa izvajanja gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst 

komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov, nastalih 
na območju Mestne občine Velenje za leto 2025 

13. Poročilo o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in 
koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni občini Velenje, Občini Šoštanj in 
Občini Šmartno ob Paki za leto 2024 

14. Predlog Sklepa o sprejemu poslovnega načrta o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov in koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni 
občini Velenje, Občini Šoštanj in Občini Šmartno ob Paki za leto 2025 

15. Letno poročilo o poslovanju Komunalnega podjetja Velenje za leto 2024 
16. Letno poročilo Javnega zavoda Poklicna gasilska enota Velenje 2024 



17. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Javnega zavoda 
Poklicna gasilska enota Velenje za leto 2024 

18. Letno poročilo Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2024 
19. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorici in namestniku 

direktorice Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2024 
20. Poročilo o delu in finančno poročilo Rdeče dvorane ŠRZ v obdobju od 1. 1. do 31. 12. 2024 
21. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorju Rdeče dvorane 

ŠRZ za leto 2024 
22. Letno poročilo Lekarne Velenje za leto 2024 
23. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorici Lekarne Velenje za 

leto 2024 
24. Letno poročilo Rdečega križa Slovenije Območnega združenja Velenje 2024 
25. Letno poročilo Zdravstvenega doma Velenje za leto 2024 
26. Poročilo o delu Medobčinske zveze prijateljev mladine Velenje za leto 2024 
27. Letno poročilo Pomoč družini na domu za leto 2024 
28. Poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Velenje o nadzoru poslovanja Krajevne skupnosti Gorica za 

leto 2023 
29. Poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Velenje o nadzoru poslovanja Krajevne skupnosti Plešivec za 

leto 2023 
 
 
Župan Peter DERMOL je predlagal, da se dnevni red 21. seje Sveta MOV razširi tako, da se na: 
- 4. točko uvrsti Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Gustava Šiliha Velenje 
- 5. točko uvrsti Predlog Mnenja o kandidatki za direktorico Andragoškega zavoda Ljudska univerza Velenje 
- 6. točko uvrsti Predlog Mnenja k imenovanju direktorice Doma za varstvo odraslih Velenje 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
1. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red 21. seje Sveta MOV razširi tako, da se na 
4. točko uvrsti Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Gustava Šiliha Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
2. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red 21. seje Sveta MOV razširi tako, da se na 
5. točko uvrsti Predlog Mnenja o kandidatki za direktorico Andragoškega zavoda Ljudska univerza Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
3. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red 21. seje Sveta MOV razširi tako, da se na 
6. točko uvrsti Predlog Mnenja k imenovanju direktorice Doma za varstvo odraslih Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Župan Peter DERMOL je predlagal, da se po skrajšanem postopku obravnavata: 
- Predlog Sprememb Statuta Mestne občine Velenje 
- Predlog Sprememb Poslovnika Sveta Mestne občine Velenje 
 



Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
4. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se po skrajšanem postopku obravnava Predlog 
Sprememb Statuta Mestne občine Velenje.  
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
5. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se po skrajšanem postopku obravnava Predlog 
Sprememb Poslovnika Sveta Mestne občine Velenje.  
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
6. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: 21. seja Sveta Mestne občine Velenje 
bo potekala po naslednjem DNEVNEM REDU: 
1. Potrditev zapisnika 20. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Predstavitev pogodbe o podnebni nevtralnosti v okviru Misija 100 podnebno nevtralnih in pametnih mest 
3. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
4. Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Gustava Šiliha Velenje 
5. Predlog Mnenja o kandidatki za direktorico Andragoškega zavoda Ljudska univerza Velenje 
6. Predlog Mnenja k imenovanju direktorice Doma za varstvo odraslih Velenje 
7. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Svet zavoda Šolski center Velenje 
8. Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Livada Velenje 
9. Predlog Sprememb Statuta Mestne občine Velenje 
10. Predlog Sprememb Poslovnika Sveta Mestne občine Velenje 
11. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 403-1805-057 Vgradnja dvigala v Bazen Velenje v Načrt razvojnih 

programov Mestne občine Velenje za obdobje 2025-2028 
12. Predlog Sklepa o določitvi mreže javnih športnih objektov in površin za šport v naravi v Mestni občini 

Velenje 
13. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Velenje iz javnega dobra (ID znak parcele 964 3640/18) 
14. Poročilo o izvajanju gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja 

ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov iz Mestne občine Velenje za leto 2024 
15. Predlog Sklepa o sprejemu programa izvajanja gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst 

komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov, nastalih 
na območju Mestne občine Velenje za leto 2025 

16. Poročilo o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in 
koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni občini Velenje, Občini Šoštanj in 
Občini Šmartno ob Paki za leto 2024 

17. Predlog Sklepa o sprejemu poslovnega načrta o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov in koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni 
občini Velenje, Občini Šoštanj in Občini Šmartno ob Paki za leto 2025 

18. Letno poročilo o poslovanju Komunalnega podjetja Velenje za leto 2024 
19. Letno poročilo Javnega zavoda Poklicna gasilska enota Velenje 2024 
20. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Javnega zavoda 

Poklicna gasilska enota Velenje za leto 2024 
21. Letno poročilo Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2024 
22. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorici in namestniku 

direktorice Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2024 
23. Poročilo o delu in finančno poročilo Rdeče dvorane ŠRZ v obdobju od 1. 1. do 31. 12. 2024 



24. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorju Rdeče dvorane 
ŠRZ za leto 2024 

25. Letno poročilo Lekarne Velenje za leto 2024 
26. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorici Lekarne Velenje za 

leto 2024 
27. Letno poročilo Rdečega križa Slovenije Območnega združenja Velenje 2024 
28. Letno poročilo Zdravstvenega doma Velenje za leto 2024 
29. Poročilo o delu Medobčinske zveze prijateljev mladine Velenje za leto 2024 
30. Letno poročilo Pomoč družini na domu za leto 2024 
31. Poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Velenje o nadzoru poslovanja Krajevne skupnosti Gorica za 

leto 2023 
32. Poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Velenje o nadzoru poslovanja Krajevne skupnosti Plešivec za 

leto 2023 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 

 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Potrditev zapisnika 20. seje Sveta Mestne občine Velenje 

 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
7. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: Potrdi se zapisnik 20. seje Sveta 
Mestne občine Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predstavitev pogodbe o podnebni nevtralnosti v okviru Misija 100 podnebno nevtralnih in pametnih 

mest 
 

Pogodbo sta predstavila Karla SITAR in Igor KAPŠ. 
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da ogljična nevtralnost ne pomeni, da tega ne bomo več proizvajali, ker je to 
nemogoče doseči do leta 2030, ampak pomeni, da toliko, kot ga bomo z lastnim življenjem ustvarili, toliko ga 
bomo seveda na drugi strani tudi porabili. Jasno je nato poudaril, da s tem ne zapirajo Premogovnika Velenje, 
odpirajo pa na široko vrata, da bodo kakšen evro več nepovratnih sredstev lahko dobili za vse tiste projekte, ki 
izboljšujejo kvaliteto življenja. Namen te misije je predvsem to, da pridemo skozi ta proces, ki je pred nami, na 
način, da bomo tudi s pomočjo te misije zagotovili še boljšo in višjo kvaliteto bivanja v našem okolju.  
 
Član sveta dr. Milan MEDVED je dejal, da to ne samo da ni dosegljivo do leta 2030, to ne bo dosegljivo niti do 
leta 2050, to kažejo resne analize. Nato je dejal, da so na Odboru za gospodarstvo o tem kar živahno 
razpravljali in podpis te pogodbe podpirajo. Eden glavnih pomislekov pa je bil, da ta pogodba nima zavezujočih 
členov, torej ni nekih pogodbenih zavez, obvez, ni nekih pogodbenih rokov ali predvidenih sankcij, če kdo kaj 
ne bo dosegel. Kljub temu pa podpirajo podpis take pogodbe, ker kaže našo celovito usmeritev v prihodnja 
leta, v ta zeleni prehod. Lahko bi celo rekli, da je to ena mala zelena ustava za našo dolino in za naše mesto. 
Ugotovili pa so, da iz te pogodbe ni videti novih tisoče delovnih mest, ni videti nekih konkretnih rezultatov, kljub 
temu pa je prav, da se zavežejo k tem usmeritvam. Ponovno je nato dejal, da pa tak zeleni prehod tudi do leta 
2050 ne bo možen, kot praktičen primer je navedel električni mrk v Španiji zaradi prehitrega prehoda na 
obnovljive vire, ne da bi pred tem poskrbeli za infrastrukturo. Tudi v Sloveniji je to videti, torej odločitev da 
gremo z vso silo v zeleni prehod, pa na to nismo pripravljeni. Na odboru so se sicer dotaknili tudi nekaterih 



konkretnih zadev, recimo sanacije stavb. To je povsod velik problem, ne samo v Sloveniji, ampak tudi po 
Evropi gre preko 60% energije za ogrevanje prostorov. V naši dolini je še poseben problem, ker je premalo 
ponudnikov za nove fasade, cene so se dvignile. Tu bi bilo potrebno apelirati tudi na Evropsko komisijo, da 
sredstva v podporo zelenemu prehodu maksimalno poveča, torej ta subvencionirana sredstva za sanacijo 
stavb. Osebno sicer meni, da tudi če bo leta 2033 prenehal premogovnik obratovati, bo to prehitro, ampak da 
to ne bo tako velik problem za našo dolino, kar je videti tudi že iz številnih projektov, ki so že nastavljeni, 
ampak bo to predvsem problem za Slovenijo, ker ne bo imela ustreznega energetskega back up-a. Energija je 
že danes draga, v prihodnosti pa bo še dražja.  
 
Karla SITAR je dejala, da s to misijo ne nagovarjajo energetskih sistemov, ker je to v domeni države. S to 
misijo dvigujejo MOV. Glede sanacije stavb in objektov je dejala, da so tu res aktivni na večih področjih, recimo 
TARGET, ELENA, to so vse tehnične pomoči Evropske investicijske banke, ki so jih uspešno pridobili in si z 
njimi pomagajo, da lahko sofinancirajo projekte in pokrijejo tiste ključne stroške v začetni fazi. Za same 
investicije kandidirajo na različne razpise, veliko možnosti vidijo tudi v javno zasebnem partnerstvu, torej 
ESCO sistemi. V naslednjem tednu bodo že objavili poziv promotorjem, da se potem gre v pogovore s 
privatnimi podjetji. Glede zasebnih objektov pa veliko predlagajo državi in bankam, da bi prišli ljudem čim bolj 
naproti z nizkimi ali ničelnimi obrestnimi merami. EU pripravlja tudi nov sklad, ki se mu reče Social Climate 
Fund, ki bo na voljo za energetsko sanacijo in za blaženje mobilnosti, bo pa sicer namenjen predvsem ranljivim 
skupinam. Do junija mora država pripraviti sklop ukrepov, potem gre to v Bruselj in bodo videli potem, kaj bodo 
lahko iz tega paketa pridobili za naše občane. Teh aktivnosti je torej res veliko. Omenila je še transport, ki je 
drugo najbolj pomembno področje. Pripravljajo se, da bodo postavili nov sistem izposoje koles, ker se je 
dosedanji sistem nekako izčrpal, ljudje ga ne uporabljajo več toliko. Verjamejo, da bodo z novim sistemom 
dosegli, da bodo ljudje to obliko mobilnosti bolj aktivno uporabljali. Glede ogljične nevtralnosti pa je dejala, da 
se je EU zavezala do 2050, 2030 pa je neka meja za mesta, ki so bolj ambiciozna, in sicer v smislu da 
izkoristijo te priložnosti za razvoj in za boljšo kvaliteto bivanja.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s pogodbo.  
 
 
 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 

 
Član sveta Franci LENART: Dejal je, da se njegovo vprašanje nanaša na obnovo vročevoda Podkraj-Gorica, 
in sicer na tisti odsek, ki se nanaša na naselje Gorica. Gre za traso, kjer vročevod prihaja v naselje Gorica za 
Avtohišo Praprotnik, pot pa nadaljuje po zemljiščih, ki so v uporabi stanovalcev Ceste I/36 do Ceste I/18. Pri 
hiši I/18 vročevod prečka cesto in poteka po zelenem koridorju med hišami, ki so atrijske, na levi strani ter 
Goriško cesto. Vročevod potem nadaljuje svojo pot po tem zelenem koridorju, ki ne posega v upravljanje 
zemljišč privatnih hiš, in potem okrog blokov konča svojo pot na koncu Gorice. Nato se je osredotočil na 1. 
segment teh atrijskih hiš, kjer bo s to obnovo povzročene kar precej škode ljudem, ki tam živijo. To so ljudje, ki 
so ta področja upravljali 40, 50 let in skrbeli za hortikulturno ureditev, za žive meje, trave, drevesa, in zdaj po 
50 letih bodo z vročevodom to začasno izničili. Potem bo sicer prišla nova zasaditev, ampak se boji, da ljudje, 
ki tam živijo in so stari 80 let ali več, tega ne bodo dočakali, da bi zrasle nove češnje ali da bi si lahko privoščili 
nove pomožne objekte, zato se postavlja vprašanje, ali bi bilo možno, da bi ta vročevod prestavili na drugo 
stran Goriške ceste, vzporedno z omenjenimi objekti, kjer se nahaja identičen zasaditveni pas, kot se nadaljuje 
do blokovskega naselja Gorica in po katerem je speljan vročevod po prečkanju Goriške ceste pri hiši Cesta 
I/18. To pomeni, da bi se premestitev vročevoda lahko izpeljala po identični trasi tudi na območju od križišča 
Šaleška – Goriška. Tako bi se izognili drastičnim posegom v zemljišča, ki jih uporabljajo stanovalci Ceste I/36 
do Ceste I/18. Meni, da je tehnično to možno izvesti.  
 
Odgovor Gašperja KOPRIVNIKARJA: Dejal je, da razumejo čustveno navezanost ter obremenitve ljudi na 
tem odseku zaradi posega, kljub temu pa svetnikovega predloga ne morejo realizirati. Najprej je potrebno 
izpostaviti, da bi prestavitev trase pomenila novogradnjo in bi bilo potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje. 
Predlagana trasa na drugi strani ceste je prav tako že zasedena s primarnim cevovodom ter tudi z 
drevoredom. Prav tako bi predlagana trasa prečkala lokalno cesto Gorica-Bevče ter tudi meteorno in fekalno 
kanalizacijo ter glavni vodovod, kar bi investicijo podražilo. Cevovod na tej strani ceste, namreč od toplotne 
postaje 304, oskrbuje naprej tudi ostale toplotne podpostaje ter Sončni grič in to predstavlja 1/3 celotnega 
območja naselja Gorica, zato ga na lokaciji toplotne postaje 304 ni mogoče prestaviti na drugo stran ceste. 
Zemljišča, po katerih poteka cevovod, pa so v javni lasti, v lasti MOV, ki je tudi podala soglasje za vso 



projektno dokumentacijo. Za poseg na trasi so prav tako pridobili že vse ustrezne pravice za gradnjo, torej 
služnosti in vse ostalo. Cevovod poteka po skrajnem robu teh zemljišč in je v prostor umeščen že 47 let, ta 
toplovod je torej tam že 47 let. Marsikateri enostavni objekt ter zasaditev je bila postavljena na traso cevovoda 
brez soglasja upravljalca distribucijskega sistema. Sama projektna dokumentacija za obnovo toplovoda je sicer 
že končana, že je bil objavljen javni razpis, odpiranje ponudb je bilo že izvedeno. Projekt sofinancira Evropski 
sklad za pravični prehod, ki še bolj striktno opredeljuje pogoje in daje prednost obnovi po isti trasi. Sprememba 
projektne dokumentacije v tej fazi bi zahtevala obsežnejšo in tehtno obrazložitev, prav tako pa bi povečanje 
stroškov obnove pomenilo neupravičena sredstva, ki bi jih morala financirati občina kot lastnica. Sprememba bi 
seveda pomenila tudi podaljšanje roka izvedbe, kar lahko fizično ogrozi izvedbo projekta, ker rok za izvedbo 
del je določen, predvsem pa lahko ogrozi sofinanciranje iz evropskega sklada. V aprilu je v prostorih krajevne 
skupnosti potekal sestanek z lastniki pomožnih objektov na omenjeni trasi in so vsem krajanom ta projekt 
podrobno predstavili. Lastniki so dobili vse relevantne informacije, časovnico, tudi informacije glede 
odstranjevanja objektov na razdalji 3m od osi vročevoda, prav tako so dobili informacije o načrtovani odmeri 
zemljišča, ki ga bodo lastniki po koncu obnove lahko odkupili. To bo izvedeno po zaključeni investiciji. Ta 
zemljišča so v lasti MOV in MOV je že v letu 2014 pristopila k projektu reševanja uzurpiranih zemljišč v lasti 
MOV na območju celotne občine, torej tudi na območju Gorice. Že takrat so projekt predstavili krajevni 
skupnosti ter občane pozvali, da ustrezno uredijo lastniško pravno ta uzurpirana zemljišča. Zavedajo se, da 
stanovalci tam že več desetletij skrbno urejajo okolico, vendar to počnejo brez ustrezno pravno urejenih 
razmerij. Čeprav trenutna ureditev temelji na dolgoletni uporabi in ne na formalnih lastninskih pravicah, bodo 
po sanaciji vročevoda, kot že rečeno, izvedli postopke končne parcelacije in odprodaje zemljišč v skladu z 
dogovori z vsemi temi lastniki.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da je za to vprašanje bil čas v preteklosti, na sejah sveta so tudi imeli 
predstavitve in če bi to danes bila težava, bi imeli težave po celem Velenju, vseh 8km, ki jih bodo obnavljali, 
lahko potem dajo pod isti vprašaj, ker bodo vsepovsod posegali v naravo, ker drugače pač ne gre. To je 
potrebno odpreti in ustrezno sanirati, mimo tega ne morejo. Sicer pa so se s krajani na sestanku zelo korektno 
pogovarjali, to je bilo dobro sprejeto in z vsemi prisotnimi so šli potem tudi na teren, tudi s sorodnikom gospoda 
Lenarta je govoril, in meni, da so svoje delo korektno opravili. Naloga KP Velenje in izvajalca pa je, da 
koordinirano in skupaj s stanovalci posegajo v to zemljišče in čeprav je levo in desno od vročevoda 3m 
zaščitenega območja, je dogovor, da morajo sanirati s čim manjšimi posegi v smeri stanovalcev.  
 
 
Član sveta Mersad DERVIŠEVIĆ: Pretekli teden je obiskal gradbišče na Velenjski plaži, kjer trenutno potekajo 
obsežna gradbena dela, namenjena izboljšanju infrastrukture in povečanju dostopnosti za vse obiskovalce. S 
to investicijo bomo imeli še lepšo in bolj privlačno Velenjsko plažo. Pohvalil je zlasti prizadevanja za ureditev 
dostopa za invalide in gibalno ovirane osebe. Velenjska plaža, ki je bila že sedmič zapored razglašena za 
najboljše naravno kopališče v Sloveniji, ostaja osrednja turistična točka v občini. Samo v letu 2024 jo je 
obiskalo več kot 120.000 ljudi, kar potrjuje njen izjemen pomen za lokalno skupnost in širšo regijo. Nato je 
postavil vprašanje, kako na dolgoročno strategijo razvoja turizma na območju ob jezeru vplivajo zemljišča, ki 
so še vedno v lasti Premogovnika Velenje. 
 
Odgovor župana Petra DERMOLA: Dejal je, da se zavedajo, da je to območje okoli jezer za razvoj turizma 
izjemnega pomena in zato so se v občinski upravi lotili priprave dokumenta razvoja teh območij v prihodnje, 
torej na kakšen način, s katerimi dejavnostmi, na katerih zemljiščih. Dokument je že v nekem osnutku bolj kot 
ne pripravljen, potrebno pa ga je še novelirati z nekaterimi novimi dejstvi, kar se bo uredilo v prihodnjih tednih. 
Mogoče bodo že na naslednji seji lahko ta dokument predstavili, sicer pa na prvi seji v jesenskem času. Tako 
bodo lahko skupaj prediskutirali, na kakšen način razvijati objezerska območja ter tudi, kaj narediti na 
območjih, ki so danes v lasti PVja. Ključno se jim je v tem trenutku zdelo, da ne ponovijo napake iz Zasavja, 
kjer so šli v nekontrolirano odprodajo zemljišč, ki so bila v lasti energetskih družb in so jih potem na koncu 
sprivatizirali. Sam je zato že kar nekaj dopisov posredoval na različne konce, ker pa je tudi član koordinacijske 
skupine v okviru SDHja, ki upravlja neposredno sedaj tudi s premoženjem TEŠa in PVja, pa je z dopisom pred 
približno 14 dnevi ter tudi na včerajšnjem sestanku zelo jasno podal zahtevo, da zahtevamo in pričakujemo, da 
vsa zemljišča, ki so pomembna za razvoj naše skupnosti, zaščitijo in da ne grejo v nekontrolirano prodajo. 
SDH se s tem strinja, zato že pripravljajo še enkrat dopis, s katerim bodo izrazili prošnjo, da zemljišča, ki so 
pomembna za razvoj turizma, ustrezno zaščitijo in da sedaj v fazi priprave obeh zakonov ta zemljišča uvrstijo 
tudi kot strateška zemljišča, pomembna za razvoj naše skupnosti, in da skozi proces prestrukturiranja dajo tem 
zemljiščem in nepremičninam neko vsebino. Ali bo s tem upravljala MOV ali privatni lastnik, to bodo še videli, 
predvsem pa je pomembno, da ta dejavnost v prihodnje sovpada z našo strategijo razvoja mesta. Obljuba je, 
da se bo to spoštovalo in verjame, da bodo s tem ta zemljišča ustrezno zaščitili. Dejstvo je namreč, da jim ni 



vseeno, kaj se s tem premoženjem dogaja, zato so tudi v lanskem letu pristopili k najemu Bele dvorane in 
vložili tudi nekaj sredstev za njeno obnovo. Meni, da je to pravi način.  
 
 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN: Nanjo se je obrnila skupina občanov, prebivalcev naselja Gorica, ki 
izražajo nezadovoljstvo zaradi obstoječe ureditve modre cone za stoječi promet v njihovem naselju. Opozarjajo 
na neskladje v režimu parkiranja v primerjavi z drugimi območji v mestu, na primer pred občinsko stavbo, kjer 
je parkiranje plačljivo od ponedeljka do petka, med 7. in 18. uro. V naselju Gorica pa je parkiranje plačljivo tudi 
po 18. uri ter ob koncih tedna, kar občani doživljajo kot nepravično in diskriminatorno. Opozarjajo, da takšna 
ureditev negativno vpliva na družabno življenje, saj so gostje ob obiskih prisiljeni plačevati parkirnino ali 
podaljševati parkirne ure, kar ustvarja neprijetnosti. Zanima jih, zakaj prihaja do te razlike v režimu plačljivega 
parkiranja in ali načrtujejo uskladitev pravil za vse mestne četrti. Predlagajo, da bi se tudi v naselju Gorica 
uvedel enoten režim parkiranja, torej od ponedeljka do petka med 7. in 18. uro, tako kot drugod po Velenju. 
 
Odgovor Gašperja KOPRIVNIKARJA: MOV je že v letu 2003 uvedla nov parkirni režim, t.i. modre cone. S tem 
se je zmanjšal pritisk na parkirišča v mestnem središču. V občini imamo 8 modrih con. Cona D pokriva 
območje Gorice, kjer je 24 urni parkirni režim, ni pa to edina modra cona v Velenju, ki je plačljiva 24 ur. Taka je 
tudi cona C na Kardeljevi ter cona na Zidanškovi cesti. Uvedba modrih con je pogojena s specifiko določenega 
območja in območja, ki imajo 24 urni režim, so t.i. spalna področja, kjer občani prebivajo, torej ni neke 
frekvence. Prav tako se v teh conah pojavlja problematika preprodajanja in odlaganja zapuščenih vozil, zaradi 
česar so potem parkirna mesta ponoči zasedena z vozili, ki tam nimajo kaj početi. So pa modre cone živa stvar 
in jih sproti prilagajajo potrebam specifičnega območja in izhajajo iz potreb prebivalcev. Veliko imajo pobud za 
spremembe, vse obravnavajo in nanje podajo odgovore, seveda pa vse pobude obravnavajo v dogovoru s 
krajevnimi skupnostmi in mestnimi četrtmi. Tudi ta režim na Gorici je tako posledica neke zgodovine, nekih 
dogovorov in potreb samih krajanov. Zavedajo se problematike, ampak vsak stanovalec ima na voljo nakup 2 
parkirnih abonmajev. Za tiste, ki imajo 3. avto, pa smatrajo, da je pravilno, da plačajo letno karto. Na koncu je 
dejal, da bodo tudi danes podano pobudo obravnavali z vodstvom krajevne skupnosti, ampak potrebno je 
vedeti, da če to skrajšajo, potem pridejo stanovalci domov in nimajo kje parkirati. Tudi v coni A pri občini je 
sedaj do 18. ure, prej je bilo do 15.30, ravno zato, da lahko potem stanovalci kje parkirajo. Njihov namen ni, da 
bi z modrimi conami kasirali, ampak da ustrezno uredijo parkiranje. Vsako pobudo pa obravnavajo in jo tudi 
realizirajo, če je možno.  
 
 
 
 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Gustava Šiliha Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
8. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Gustava 
Šiliha Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Mnenja o kandidatki za direktorico Andragoškega zavoda Ljudska univerza Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 



9. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Mnenja o kandidatki za direktorico Andragoškega zavoda 
Ljudska univerza Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Mnenja k imenovanju direktorice Doma za varstvo odraslih Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
10. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Mnenja k imenovanju direktorice Doma za varstvo odraslih 
Velenje. 
 
Za predlog je glasovalo 29 članov sveta, nihče ni bil proti.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju člana v Svet zavoda Šolski center Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
11. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju člana v Svet zavoda Šolski center 
Velenje. 
 
Za predlog je glasovalo 26 članov sveta, 3 so bili proti.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Livada Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
12. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Mnenja o kandidatih za ravnatelja Osnovne šole Livada 
Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 



K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sprememb Statuta Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Suzana ŽINIČ. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
13. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sprememb Statuta Mestne občine Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sprememb Poslovnika Sveta Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Suzana ŽINIČ. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
14. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sprememb Poslovnika Sveta Mestne občine Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 403-1805-057 Vgradnja dvigala v Bazen Velenje v Načrt razvojnih 

programov Mestne občine Velenje za obdobje 2025-2028 
 

Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
15. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 403-1805-057 Vgradnja dvigala 
v Bazen Velenje v Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2025-2028. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o določitvi mreže javnih športnih objektov in površin za šport v naravi v Mestni občini 

Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
 
 



Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
16. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o določitvi mreže javnih športnih objektov in površin 
za šport v naravi v Mestni občini Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Velenje iz javnega dobra (ID znak parcele 964 3640/18) 

 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
17. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Velenje iz javnega 
dobra (ID znak parcele 964 3640/18). 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 

odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov iz Mestne občine Velenje za 
leto 2024 

 
Poročilo je predstavila Tina KRAMER. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o sprejemu programa izvajanja gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst 
komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov, 

nastalih na območju Mestne občine Velenje za leto 2025 
 
Obrazložitev predloga sta podala Gašper KOPRIVNIKAR in Tina KRAMER. 
 
Prisotnih je bilo 26 članov sveta. 
18. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o sprejemu programa izvajanja gospodarskih javnih 
služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov, nastalih na območju Mestne občine Velenje za leto 2025. 
  
Za predlog je glasovalo 25 članov sveta, nihče ni bil proti.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 



K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in 

koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni občini Velenje, Občini Šoštanj in 
Občini Šmartno ob Paki za leto 2024 

 
Poročilo je predstavil Janez HERODEŽ. 
 
Član sveta Mersad DERVIŠEVIĆ je dejal, da gre za koncesionarja, ki dobro opravlja svoje delo. Sam 
ugotavlja, da je stanje na terenu dobro. Imamo dobre ekološke otoke, redno vzdrževane. Osebno pozdravlja 
uvedbo podzemnih zbiralnikov, meni, da je to dober projekt. Nato je dejal, da je odpadkov vedno več, zato je 
gospodu Herodežu postavil vprašanje, kako lahko še dodatno vplivamo na ozaveščanje ljudi. Meni namreč, da 
je to eden izmed ključnih projektov. Zelo pomembno je ozaveščanje mlajših generacij o ločevanju odpadkov. 
Na Odboru za okolje in prostor pa je zasledil, da se naj nekateri projekti ozaveščanja najmlajših ne bi izvajali 
zaradi pomanjkanja sredstev. Če je temu tako, je direktorju predlagal, da nekaj svojega dobička namenijo za 
ozaveščanje otrok, saj gre za dolgoročno strategijo.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da je že lansko leto podal pobudo glede nabave novih kontejnerjev za 
smeti. Ponovno je tako podal pobudo, da bi nabavljali take, ki imajo sistem odpiranja pokrova z nogo. Veliko 
bolj praktični so za uporabo, pa tudi bolj higienično je odpiranje z nogo kot pa z roko. Prosil je torej, da bi ob 
menjavi nabavljali takšne kontejnerje. 
 
Janez HERODEŽ je odgovoril, da z ozaveščanjem delujejo vsepovsod, na radiu, televiziji, v samih občilih, 
izrednega pomena je tudi, da imajo stalne obiske šol in vrtcev v zbirnem centru. Ne ve pa, da bi iz naslova 
finančnih težav kakšni takšni projekti izostajali. Oni se trudijo, bodo pa skušali najti še kako novo stvar v tej 
smeri. Glede pobude gospoda Žerdina pa je dejal, da so se skupaj s koncendenti odločili in pripravljajo predlog 
ureditve tudi primestnih zbiralnic in tudi teh v mestu v tej smeri, da ne bo več klasičnih zabojnikov, ampak bodo 
šli v zvonove, ki imajo drugačne odprtine in bo tudi odlaganje lažje. Na teh ekoloških otokih torej v nekaj letih 
teh klasičnih zabojnikov ne bo več. Je pa to proces, ker je vezan na večjo investicijo. Starih zabojnikov tako 
načeloma ne kupujejo več. Dejal je, da so v decembru dobili novo vozilo, pripravili pa so že predlog 20 lokacij, 
ki bi jih opremili s temi zvonovi.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o sprejemu poslovnega načrta o izvajanju lokalne gospodarske javne službe zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov in koncesije gradnje področnega centra za ravnanje z odpadki v Mestni 

občini Velenje, Občini Šoštanj in Občini Šmartno ob Paki za leto 2025 
 

Obrazložitev predloga sta podala Gašper KOPRIVNIKAR in Janez HERODEŽ. 
 

Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
19. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o sprejemu poslovnega načrta o izvajanju lokalne 
gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov in koncesije gradnje področnega centra 
za ravnanje z odpadki v Mestni občini Velenje, Občini Šoštanj in Občini Šmartno ob Paki za leto 2025. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo o poslovanju Komunalnega podjetja Velenje za leto 2024 

 



Poročilo je predstavil mag. Gašper ŠKARJA.  
 
Član sveta Jože HRIBAR je postavil vprašanje, kako se bo negativni poslovni izid odražal na sami ceni za 
končne uporabnike. Poleg tega naj bi od bivših zaposlenih dobil namige na kreativno računovodstvo, podobno 
tistemu, ki so ga bili vajeni v Gorenju pred leti. Tam revizorji nikoli niso našli nepravilnosti, dokler se ni zamenjal 
lastnik, ko so prišli Kitajci, pa so videli, da nič ne štima.  
 
Član sveta Matjaž CESAR je dejal, da ima manj skrbi, če javno podjetje posluje negativno, kot če bi poslovalo 
pozitivno, saj zmanjšujejo dolg, cene pa še ostajajo zgledne, zmerne. Meni torej, da ni tako hudo, kot je omenil 
predhodnik. Nato je dejal, da je komunalno podjetje prevzelo tudi vzdrževanje občinskih cest in srečujemo se z 
neznanjem ljudi, ki enačijo občinske in državne ceste. Meni, da so občinske ceste zgledno urejene, državne pa 
nam ravno niso v ponos. Tenutno je najbolj problematična Kidričeva cesta, katere vozna površina že povzroča 
škodo lastnikom nepremičnin od njej. Po njej se vsakodnevno na traso avtoceste vozijo kamioni s praznimi 
kesoni in je to tako glasno bobnenje, da ljudje nimajo več miru. Ve pa, da je občina pripravila vse, da bi šla ta 
cesta v obnovo, vendar čakajo na odziv države. Opozoril pa je na občinsko cesto čez Jesenek, iz Pake pri 
Velenju proti Tuševem. Tam sedaj živi njegova hči. Na to cesto iz državnega gozda pada kamenje, zadnjič je 
padla skala, težka približno 100kg. Komunalno podjetje jo je sicer takoj označilo, ker je bil potreben dvig skale. 
Krajani opozarjajo, da tam dnevno odstranjujejo kamenje s ceste. Hrib je tako blizu ceste, da je predlagal, da bi 
odprli to tematiko in da se skuša pristopiti k reševanju. Krivec ni občina, ampak država. Na koncu je predlagal, 
da bi naredili vizualni načrt za predstavitev občanom, da naredijo kritično infrastrukturo in potem vsako leto 
pozelenijo kritične ceste. To bo prineslo tudi boljše vzdrževanje in večjo varnost.  
 
Član sveta Mersad DERVIŠEVIĆ je dejal, da poročilo navaja predvsem razvojno naravnanost, ki jo kot svetnik 
in občan zelo ceni. Nato je dejal, da danes ob omembi komunalnega podjetja v javnosti dobimo predvsem 
asociacijo o komunalnih položnicah, iz poročila pa je razvidno, da komunalno podjetje deluje zelo široko, 
pokrivajo recimo modre cone, ki zelo dobro delujejo in prepričan je, da bodo imeli v prihodnje še več dela, saj 
si veliko občanov želi imeti modro cono, ker je tam red boljši. Komunalno podjetje je konec leta 2024 tudi 
prevzelo koncesijo vzdrževanja občinskih cest in v teh parih mesecih so delovali dobro. Za naprej bodo videli, 
kako bo ta sistem deloval, verjame pa, da imajo znanje in opremo, da bo to dober sistem. Pogosto pa tudi 
pozabljamo na oskrbo s pitno vodo. V Šaleški dolini imamo izredno dober sistem vzdrževanja in dobave pitne 
vode, saj imamo manj kot 20% izgub. Danes pa je bila predstavljena tudi obnova sistema daljinskega 
ogrevanja v Šaleški dolini. Meni, da gre za izredno zahtevno področje in verjame, da se bo po koncu obnove 
tudi tukaj čutila neka finančna razbremenitev občank in občanov. Najbolj aktualno področje pa so zagotovo 
položnice za dobavo toplotne energije. Gre za zelo zahtevno stvar. Verjame, da komunalno podjetje v teh 
poletnih časih dela z neko tiho diplomacijo, se pogovarja s TEŠem, kako naprej. Na koncu je pohvalil 
dostopnost komunalnega podjetja za občanke in občane, odzivajo se na klice in odgovarjajo na vprašanja. 
Dobro tudi sodelujejo z MOV, z upravniki, občani in iščejo rešitve. Pričakuje, da bodo s tem nadaljevali. 
Komunalno podjetje ni idealno, ampak dela dobro. So težave, ampak ne zaradi komunalnega podjetja, ampak 
predvsem s strani države. Tudi minus, ki ga je direktor navedel, je predvsem posledica CO2 kuponov. Sam si 
želi, da bi imeli stabilno podjetje in seveda čim manjše cene za občanke in občane.  
 
Mag. Gašper ŠKARJA je odgovoril, da v lanskem letu in tudi letošnjem cen za uporabnike niso spreminjali. 
Zavedajo se, da so že sedanje cene na nekem skrajnem robu in bi vsaka dodatna podražitev pomenila še 
večjo socialno obremenitev uporabnikov, zato se trudijo z vsemi deležniki iskati neke rešitve za optimizacijo 
tega sistema. Marsikaj so že postorili v preteklih letih, marsikaj pa jih še čaka. Celotno prestrukturiranje 
podjetja bo še zahtevalo nekaj časa. Glede kreativnega računovodstva je dejal, da je to kar nekoliko žaljivo do 
njegovih sodelavcev. Če bi bilo kreativno, potem ne bi izkazovali izgube, ampak nek plus, tako pa res odkrito 
predstavljajo, kje imajo težave. Tudi Nadzorni odbor MOV je večinoma sestavljen iz opozicije in verjame, da so 
zelo natančno pregledali poslovanje podjetja, enako računsko sodišče. Glede vzdrževanja državnih cest, 
predvsem prej omenjene Kidričeve ceste, je dejal, da vseskozi opozarjajo, da sta Šaleška in Kidričeva cesta 
del prestrukturiranja daljinskega ogrevanja in da brez obnove teh dveh cest tudi samega projekta ne bodo 
mogli izvesti. Z občino res aktivno apelirajo na ministrstvo, da država zagotovi sredstva v prihodnjih 2 letih, 
tako da upa, da bodo pri tem uspešni. Glede ceste, ki jo je omenil gospod Cesar, pa je dejal, da bodo pristopili 
k pregledu in k iskanju ustreznih rešitev. Na koncu je dejal, da je vsa razvojna naravnanost usmerjena v končni 
fazi za nižje položnice za končne uporabnike. Zelo pomembno je ozaveščanje in sodelovanje vseh deležnikov, 
da se vsi zavedajo problema in da skupaj iščejo rešitve.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 



K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo Javnega zavoda Poklicna gasilska enota Velenje 2024 

 
Poročilo je predstavil Bojan BRCAR. 
 
Članica sveta Anita LEMEŽ KLJAJIČ je izrekla globko pohvalo poklicni gasilski enoti. Letno poročilo ni le niz 
številk, ampak je izkaz njihove predanosti, strokovnosti ter predvsem človečnosti. 639 intervencij v 1 letu 
pomeni 639 trenutkov, ko so stopili v neznano, v neko nevarnost, s ciljem, da zaščitijo življenje, varnost, 
zdravje in premoženje. Ne sme se tudi spregledati njihovega stalnega strokovnega izobraževanja.  
 
Član sveta Matjaž CESAR je dejal, da je njihovo delo požrtvovalno, izpostavil pa je, da ga je pred časom 
zmotil posnetek na Facebooku. Posnet je bil z gasilskega doma, ko je prišel reševalni helikopter po 
ponesrečenca s poškodbo hrbtenice. Tisti človek je snemal, predvideva, da je bil gasilec, ampak ne iz poklicne 
enote, komentarji pa so bili grozni, recimo da ga nosijo kot zaklanega prašiča. Meni, da to ne sodi v gasilstvo, 
posnetek pa je naredil škodo in meni, da si gasilci kaj takega ne zaslužijo. Apeliral je, da naj pustijo ljudje 
gasilcem in reševalcem, da delajo strokovno, komentarjev pa naj se vzdržijo in naj prenehajo s takšnimi 
snemanji.  
 
Član sveta Simon DOBAJ je iskreno čestital gasilcem za njihovo delo, saj so vedno tam, kjer je pomoč 
potrebna. Postavil je vprašanje, ali imajo v prihodnosti kakšno povezovanje z jamsko reševalno službo.  
 
Član sveta Janez MELANŠEK se je pridružil vsem že izrečenim pohvalam in zahvalam. Poudaril je, da odlično 
delajo in da so vsi poklicni gasilci tudi prostovoljni gasilci. V prihodnosti pa je kar nekaj izzivov, recimo 
izgradnja novega doma poklicnih gasilcev in tudi razširitev enote glede na 3. razvojno os. Upa, da bo DARS 
prisluhnil in tudi podprl vse te projekte. Uspešno delo jim je zaželel tudi v prihodnje.  
 
Bojan BRCAR je zagotovil, da posnetek ni prišel s strani katerega od njihovih zaposlenih. V gasilskem domu 
so najemniki, je pa bilo posneto z gasilskega doma. Posnetek je sicer bil odstranjen, škoda pa je bila narejena. 
Upa, da se to ne ponovi. Glede jamskih reševalcev je dejal, da so pogovori že tekli. Imajo namen, da bi v 
njihovem novem objektu našle prostore tudi druge ekipe iz raznoraznih aktivnosti zaščite in reševanja. 
Pogovori potekajo tudi s samo jamsko reševalno četo. Na koncu se je zahvalil za vse pohvale in spodbudne 
besede. Še naprej bodo skrbeli za varnost občank in občanov, skupaj z vsemi ostalimi deležniki.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Javnega 

zavoda Poklicna gasilska enota Velenje za leto 2024 
 
Obrazložitev predloga je podala Alenka REDNJAK. 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
20. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorja Javnega zavoda Poklicna gasilska enota Velenje za leto 2024. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 21. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2024 

 



Poročilo je predstavila Alenka KIKEC. 
 
Član sveta dr. Milan MEDVED je dejal, da so se s tem poročilom seznanili tudi na Odboru za gospodarstvo. Iz 
same predstavitve se vidi energija, ki jo zavod vlaga v samo dejavnost. Nato je dejal, da so na odboru podali 
pobudo, da bi morali še kaj narediti v našem mestu na področju gostinske dejavnosti. Seveda je to težko, če ni 
zainteresiranih izvajalcev, ki bi se tega lotili. Sam zavod tega ne more početi, so pa tam primerni kadri, ki bi 
lahko tej pobudi posvetili posebno pozornost. Predlagali so tudi, da bi se bolj angažiralo klub vodnih športov, ki 
skrbi tudi za otroke s posebnimi potrebami. Morda bi bilo potrebno kupiti še kak prilagojen čoln. Sicer to ni 
stvar zavoda, ampak verjetno bolj občinskega proračuna, ampak če bi zavod kaj takega predlagal, verjame, da 
bi to naletelo na ugoden odmev. Precej pa so se na odboru dotaknili tudi Muzeja premogovništva Slovenije. Ta 
muzej je res ena dodana kvaliteta, vendar pa ima občutek, da v medijih lahko veliko bolj zasledimo 
oglaševanje drugih muzejev v Sloveniji kot pa našega. Pred leti se je muzej že bližal številki 30.000 
obiskovalcev v 1 letu, zdaj je ta številka 14.000, kar je precej manj, kar je škoda. Če je problem delovni čas 
muzeja ali kaj drugega, da bo bolj na razpolago, mora torej to nekdo skoordinirati. Najbolj pa skrbi vprašanje, 
kaj bo z muzejem, potem ko bo to izločeno iz Premogovnika Velenje. Zanima ga, ali je možno, da bi muzej 
dobil status muzeja nacionalnega pomena, kar bi si seveda zaslužil.  
 
Članica sveta Amadeja MARTINŠEK je dejala, da je rezultat njihove predanosti in truda viden v izjemnih 
dosežkih, ki prinašajo korist tako našim občanom kot obiskovalcem naše regije. Njihova inovativnost pri 
razvoju novih turističnih produktov je impresivna. Različni festivali in dogodki pa predstavljajo ključen prispevek 
k povečanju zanimanja za našo regijo. Pohvalila je tudi njihova prizadevanja za trajnostni razvoj turizma ter 
njihovo zavezanost k ohranjanju okolja ter k spodbujanju lokalnih pridelovalcev in umetnikov. Z vključevanjem 
lokalnih virov in tradicij v turistično ponudbo ohranjajo našo dediščino in prispevajo k blaginji lokalnega 
gospodarstva. Nagrade, ki so jih prejeli za svoje delo, pa so dokaz njihovega truda in zavzetosti. Njihova 
aktivna komunikacija s skupnostjo je ključnega pomena. Tako so projekti v skladu z željami in potrebami naših 
meščanov. Prepričana je, da bodo tudi v prihodnje nadaljevali s svojim izjemnim delom ter tako prispevali k 
uspehu in rasti turizma v Šaleški dolini.  
 
Član sveta Jože HRIBAR je pohvalil direktorico, ker je pripeljala v naše mesto nek svež veter. Sam je 
navdušen nad njenim delom in tudi sodelujeta.  
 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN se je pridružila vsem pohvalam. Nato je dejala, da so se ta vikend z 
večjo skupino vozili po Štrekni. Vsi so bili navdušeni, ko pa so želeli spiti eno kavo, pa to ni bilo mogoče. 
Spominja se, da so lani govorili o tem, da Štrekna privablja ogromno ljudi, nimamo pa kaj veliko od tega 
turizma, če ti ljudje v Velenju ne prespijo. Podala je pobudo, da bi postavili kakšno stojnico, kjer bi domačini kaj 
prodajali. Morda bi kaj razmišljali v tej smeri.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je prav tako pohvalil delo zavoda. Sam pogreša en petzvezdnični ali 
štirizvezdnični hotel, vendar ve, da to ni v njihovi moči. Nato je postavil vprašanje, ali so v zavodu delali kakšno 
analizo, kako lahko na razvoj turizma vpliva sončna elektrarna na Družmirskem jezeru.  
 
Član sveta Ivan PLANINC je v imenu svetniške skupine DeSUS direktorici izrekel čestitke za delo zavoda. 
Priznanja, ki jih zavod dobiva, ne padejo kar sama od sebe z neba. Ta trud, ki ga izkazuje zavod za promocijo 
turizma Šaleške doline, je res velik in rezultat so potem tudi ta priznanja. Zelo pa so veseli medgeneracijskega 
delovanja v smislu organizacije dnevov za družine. To je ta dodana vrednost in še ob nedeljah se dogaja, 
delavci v zavodu pa so temu res predani. Zavod za turizem pa je zelo močno med sabo povezal tudi lokalne 
ponudnike v naši dolini, ne še vseh, je pa trend vedno večji. Na koncu je dejal, da so se začele pojavljati rdeče 
table, ki označujejo Štrekno, predvsem povezavo z Visto, od Standarda naprej proti Dobrni in Celju pa teh 
označb ni več. Podal je pobudo, da se te table postavijo tudi tam.  
 
Alenka KIKEC se je zahvalila za pohvale, nato je dejala, da sta kulinarika in gostinska ponudba zagotovo velik 
izziv. Na zavodu se zelo trudijo in pripravljajo na forumu tudi predstavitev gastronomske piramide, okroglo 
mizo na temo gastronomije, skušajo vključiti tudi mlade. Zelo aktivno delajo na povezovanju ne samo s 
ponudniki znotraj našega okolja, ampak tudi s Koroško. Z njimi bodo izvajali skupne promocije, že imajo 
postavljene dobre temelje in to seveda vključuje tudi Štrekno. So pa res aktivni na tem področju. S tem se 
ukvarjajo in vedno več gostinskih ponudnikov hodi na njihova mesečna srečanja. Glede označevanja 
kolesarskih poti je dejala, da se mora tu zahvaliti MOV, ker so se lansko leto ljudje izgubljali. Štart kolesarske 
poti pa je na Velenjski plaži ravno zato, da bi tudi enodnevni kolesarji pri nas kaj popili in pojedli. Se pa strinja, 
da tabel proti Dobrni ni in bodo delali na tem. Glede muzeja je dejala, da to ni le vloga zavoda, bi pa bila velika 
škoda, če bi se ta muzej zaprl. To je namreč res pomemben DNK naše destinacije, zato morajo to graditi 



naprej. Na koncu je dejala, da so sončne elektrarne na Družmirskem jezeru zanimive za tiste, ki jih to zanima, 
torej energetika, kakih drugih plusov pa ona tam osebno ne vidi.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 22. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorici in namestniku 

direktorice Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2024 
 
Obrazložitev predloga je podala Alenka REDNJAK. 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
21. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorici in namestniku direktorice Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2024. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 23. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu in finančno poročilo Rdeče dvorane ŠRZ v obdobju od 1. 1. do 31. 12. 2024 

 
Poročilo je predstavil Dimitrij AMON. 
 
Član sveta Simon DOBAJ je pohvalil dobro delo, presenetilo pa ga je, da je notri tudi varno delo z motorno 
žago, 7 ljudi je bilo na usposabljanju, pa ni opazil, da bi se s tem ukvarjali.  
 
Član sveta Duško SUPIĆ je najprej izrekel pohvale za učinkovito delo, za organizacijo nekaterih odmevnih 
športnih dogodkov, nenazadnje pa tudi za prispevek k športnemu utripu mesta. Nato je dejal, da pozdravlja 
uvrstitev projekta vgradnje dvigala v objekt Bazena Velenje v načrt razvojnih programov. Ocenjuje ga kot 
pomemben korak k večji dostopnosti javnih športnih objektov za vse občanke in občane, še zlasti za starejše, 
gibalno ovirane ter družine z majhnimi otroki. Gre za nujno nadgradnjo. Na koncu je podal pobudo, da MOV v 
prihodnjih letih sistematično pristopi k izboljšanju dostopnosti tudi v drugih športnih objektih, med katerimi je 
posebej izpostavil Rdečo dvorano. Predlagal je, da se pristopi k pripravi pregleda dostopnosti vseh občinskih 
športnih objektov, na tej podlagi pa se pripravi dolgoročni načrt zagotavljanja univerzalne dostopnosti z 
vgradnjo dvigal, klančin, prilagojenih sanitarij itd., s čimer bi omogočili enakovredno uporabo objektov vsem 
uporabnikom. Projekt na Bazenu Velenje naj bo zgled dobrih praks tudi za druge objekte v občini. Ob tem je 
izrazil upanje in veselje, da bo MOV uspešna na razpisih in da bo pridobila finančna sredstva za izvedbo teh 
projektov, kar bo korak k bolj vključujočemu in dostopnemu mestu za vse generacije.  
 
Član sveta Jožef OGRAJENŠEK je čestital direktorju in vsem zaposlenim, saj ve, da so vsi vpeti v delo na 
objektih, ki so polno zasedeni. Nato je dejal, da se objekti ogromno obnavljajo in dograjujejo, najbolj pa je 
osebno vesel recepcije, saj so pred tem ljudje nekontrolirano prihajali v Rdečo dvorano in se tam zadrževali. 
Vemo, da se tam rekreirajo tudi otroci in vsak je lahko prišel notri in te otroke slikal. Tako sta sedaj prihod in 
odhod iz Rdeče dvorane kontrolirana. Uspešno delo jim želi še naprej.  
 
Dimitrij AMON se je zahvalil za vse pohvale. Dejal je, da okrog mestnega stadiona in parkirišča sami 
obrezujejo, zato so imeli izobraževanje za varno delo z motorno žago. Varnosti in izobraževanju zaposlenih 
dajejo velik poudarek. Strinja se s pobudo gospoda Supiča glede dostopnosti vseh športnih objektov. Dejal je, 
da se res trudijo, v Urbanem parku so sedaj uredili dostop tudi za vozičke za sam bazen. V Rdeči dvorani pa 
ravno zaključujejo pripravo projekta za izgradnjo dvigala.  



Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 24. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorju Rdeče dvorane 

ŠRZ za leto 2024 
 

Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
22. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorju Rdeče dvorane ŠRZ za leto 2024. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 

 
 

 
 

K 25. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo Lekarne Velenje za leto 2024 

 
Poročilo je predstavila mag. Sabina GRM. 
 
Članica sveta Janja REDNJAK je čestitala za uspešen zaključek poslovnega leta 2024. S svojo predanostjo, 
strokovnostjo in odgovornim delom vseh zaposlenih so znova dokazali, da lekarna ni le zaupanja vreden 
steber v lokalni skupnosti, ampak tudi zgled učinkovitega in stabilnega javnega zavoda. Njihova skrb za 
neprekinjeno in kakovostno oskrbo prebivalcev z zdravili ter visoka stopnja zadovoljstva uporabnikov si 
zaslužita posebno priznanje. Povečanje prihodkov in občutno izboljšanje poslovnega rezultata za 41,4% več 
kot v letu 2023 pomeni, da znajo uspešno združiti strokovno odličnost ter gospodarno ravnanje. Posebej velja 
izpostaviti izjemne rezultate Lekarne Trebuša ter Lekarne Center, posebna zahvala pa gre seveda vsem 
zaposlenim, ki sooblikujejo pozitivno podobo zavoda in pomembno prispevajo h kakovosti življenja občank in 
občanov.  

 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 

 
 

 
 

K 26. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorici Lekarne 

Velenje za leto 2024 
 

Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
23. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorici Lekarne Velenje za leto 2024. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 

 



K 27. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo Rdečega križa Slovenije Območnega združenja Velenje 2024 

 
Poročilo je predstavil Jože KOŽAR. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 28. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo Zdravstvenega doma Velenje za leto 2024 

 
Poročilo je predstavil Janez KRAMAR. 

 
Član sveta Ivan PLANINC se je direktorju v imenu svetniške skupine DeSUS zahvalil za poročilo. Skrbi pa ga 
dejstvo, da občina nima oftalmologa, zdravnika za oči. Občani tako iščejo zdravnika v drugih občinah. Izvedel 
pa je, da Irman ne sprejema pacientov iz Velenja, ker v Velenju ni dobil koncesije. Ne ve, ali so bili z njim v 
kakšnih razgovorih ali ne. Sam si zelo želi, da bi ga imeli, potrebujejo ga zlasti starejši. Meni, da je to področje, 
ki ga je potrebno nemudoma začeti reševati. Prosil je, da mu direktor razloži, kako je z oftalmologom, ali bo, 
kdaj bi lahko bil in kako potekajo pogovori.  
 
Članica sveta Irena POLJANŠEK SIVKA je dejala, da če bi nekdo ocenjeval delo zdravstvenega doma po 
številkah, bi rekel, da je to zelo slabo, ampak ta ocena bi bila skrajno neprimerna, ker številke niso vedno plod 
slabega delovanja in slabe organizacije, ampak tudi zdravstvene politike in podobno. Direktor ZD Velenje pa 
zelo spretno krmari med tem, da ni kadra, med tem, da je zdravstvena zavarovalnica tista, ki preskopo odmerja 
plačila, med zaposlenimi, programi, potrebami ljudi itd. Če pa bi gledali vse to, pa bi lahko rekli, da so poslovali 
z velikim presežkom. Številke tudi ne izkazujejo delovne klime, ki vlada v neki organizaciji. Ključnega pomena 
je delo z ljudmi, z zaposlenimi. Kar sliši, je to, da se je s prihodom novega direktorja in z njegovim načinom 
vodenja klima v zdravstvenem domu bistveno spremenila, ljudje radi prihajajo v službo, ker direktor spoštuje 
prav vse zaposlene, ljudi vidi in sliši. Zelo jo tudi veseli, da so na pragu pridobivanja tistih specialistov, ki jih res 
potrebujemo, klinični psihologi, pedopsihiatri in tudi drugi specialisti. Uspešno delo jim je zaželela še naprej.  
 
Janez KRAMAR je dejal, da okulistika sodi na sekundarno raven in koncesijo razpisuje ministrstvo. MOV in 
ZD Velenje tako na to nimata vpliva, so pa izrazili takoj, ko je šla specialistka iz Šoštanja v pokoj, ministrstvu 
željo oziroma zahtevo, da bi to koncesijo prevzeli, ker so že bili v dogovoru z določenimi specialisti. Doktor 
Irman bo koncesijo, če je nanjo kandidiral, tudi dobil. Nazadnje je dobil z ministrstva odgovor, da so se 
kandidati prijavili na koncesijo, ta pa je za 1,8 programa, torej namesto obeh okulistov, ki sta delovala na tem 
področju. Če bodo uspešni, bodo to koncesijo tudi zelo kmalu začeli tukaj opravljati. Če razpis zaradi pogojev 
ne bo uspešen, pa bo zdravstveni dom spet skušal to koncesijo pridobiti. Vmes so iz tujine dobili kontakte in se 
dogovarjajo z dvema specialistoma, to sta mož in žena in oba sta okulista, vendar še ne vejo, kako bo. 
Ponovno je poudaril, da so si koncesijo želeli, vendar je niso dobili, s podelitvijo pa nimajo nič. Je pa 
ministrstvo sedaj v postopku izbire. Ob koncu se je zahvalil za vse želje in pohvale. Dejal je, da se res trudijo, 
na odnosu vse sloni. Niso vedno vsi zadovoljni, vendar se zelo trudijo, da bi bili odnosi med zaposlenimi taki, 
kot morajo biti.  
 
Podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ je dejala, da razume negativno poslovanje zdravstvenega doma, ker je 
več absurdnosti kot pa logičnosti v našem zdravstvenem sistemu. Zaveda se, da si velikokrat kaznovan, če ne 
dosegaš nekega plana, še bolj absurdno pa je, če si kaznovan, če presegaš same plane, zato razume 
raznolikosti v pogledih. Na koncu jim je iskreno čestitala za delovanje, lahko zatrdi, da se direktor res trudi na 
vseh področjih.  

 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 

 
 
 

K 29. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu Medobčinske zveze prijateljev mladine Velenje za leto 2024 



 
Poročilo je predstavila Bojana ŠPEGEL. 
 
Član sveta Jože HRIBAR je predlagal, da bi svetnice in svetniki kako sejnino podarili za mladino, on jo 
zagotovo bo.  
 
Članica sveta Saška KOVŠE je dejala, da je temeljno vodilo medobčinske zveze ustvarjanje boljših pogojev za 
kvalitetno življenje otrok in družin. Zaradi svojega dela so marsikomu vrnili vero in upanje v prihodnost. V letu 
2024 so zbrali 50.977 EUR finančnih humanitarnih sredstev s pomočjo donacij podjetij, društev in občanov, 
zbrali in razdelili pa so tudi za 30.000 EUR materialne pomoči. Iskreno se jim je zahvalila za njihovo delo. 
Cenijo njihovo kreativnost in inovativnost in prilagodljivost vsem situacijam. Posebno priznanje gre gospe 
Bojani ter prostovoljcem, ki so opravili že 7280 prostovoljnih ur, pa tudi MOV, Občini Šoštanj ter Občini 
Šmartno ob Paki za finančno podporo in za podporo pri izvedbi projektov.  
 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN je dejala, da je bilo to res vzorno pripravljeno. Zahvalila se jim je za 
odlično sodelovanje z Gimnazijo Velenje. Dijaki vsako leto ob novem letu pripravijo dobrodelno akcijo, in sicer 
vsak razred izbere darilo za enega od otrok, podatke otroka jim posreduje medobčinska zveza, prav tako tudi 
to, kaj si otrok želi. Lani si je otrok, ki ga je obdaril njen razred, zaželel drsalke. Dijaki so zbrali denar, tudi 
razredničarka, in so šli kupiti drsalke v trgovino in ko so povedali, za koga jih kupujejo, jim je trgovka dala 
popust, kar je bilo zelo lepo.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

 
K 30. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Letno poročilo Pomoč družini na domu za leto 2024 
 

Poročilo je predstavila Valerija KIDRIČ.   
 
Članica sveta Darinka MRAVLJAK je dejala, da je odbor za starejše na zadnji seji obravnaval to poročilo. V 
imenu vseh starejših ter v imenu odbora se je iskreno zahvalila za opravljene storitve na zelo visoki in kvalitetni 
ravni. Vsaka storitev pa je odvisna tudi od financiranja, zato se je MOV zahvalila, ker jim je prisluhnila in v 
letošnjem letu dodelila več sredstev za to oskrbo, vedno več je namreč takih, ki to pomoč potrebujejo.  
 
Članica sveta Andreja KREJAN ŠKARJA je izrazila globoko spoštovanje in pohvalo vsem zaposlenim pomoči 
na domu. Njihova predanost, strokovnost in empatija so ključnega pomena za dobrobit naših občanov. 
Zavedati se je potrebno, da njihovo delo pogosto presega okvire formalnih obveznosti. Poročilo potrjuje, da 
pomoč na domu bistveno prispeva k ohranjanju samostojnosti, varnosti in socialne vključenosti uporabnikov, 
hkrati pa to razbremenjuje njihove družinske člane, ki pogosto nosijo veliko breme pomoči. Ključno vlogo pri 
izboljšanju pomoči na domu pa ima po njenem mnenju Ministrstvo za solidarno prihodnost na nacionalni ravni, 
saj lahko zagotavlja finančna sredstva za sofinanciranje pomoči na domu, s čimer bi razbremenilo občino ter 
omogočilo širšo dostopnost storitve.  

 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  

 
 
 

 
 

K 31. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Velenje o nadzoru poslovanja Krajevne skupnosti Gorica 

za leto 2023 
 

Poročilo je predstavil dr. Rolando KOREN. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  

 



K 32. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Velenje o nadzoru poslovanja Krajevne skupnosti Plešivec 

za leto 2023 
 
Poročilo je predstavil dr. Rolando KOREN. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 
 
 
Seja se je zaključila ob 14.03.  

 
 
 

Pripravila: 
Petra Cerjak, univ. dipl. rus. in slov., l.r. 
 

Župan Mestne občine Velenje 
Peter Dermol, l.r. 


